
Protokół Nr VI/2024 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 25 listopada 2024 r. 

 

    Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 25 listopada 2024 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy 

Żołynia. Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30.  

   W sesji uczestniczyli: 

1)15 radnych gminy – Jacek Baran, Krzysztof Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej 

Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Radosław Muriasz, Damian Mączka, Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata 

Żywicka-Skoczylas; 

2) sołtysi wszystkich sołectw gminy – Jan Buszta, Teresa Fus, Marek Mach, Joanna Wal; 

3) Wójt Gminy Żołynia – Piotr Dudek; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia – Waldemar Natoński (protokolant posiedzenia); 

5) Skarbnik Gminy Żołynia – Anna Kostyńska; 

6) Magdalena Rogowska – Inspektor Urzędu Gminy Żołynia; 

7) Michał Rupar – Inspektor Urzędu Gminy Żołynia; 

8) Maciej Marcinek – Inspektor Urzędu Gminy Żołynia; 

9) Kazimierz Żaba – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żołyni; 

10) Wojciech Tomczyk – Inspektor Urzędu Gminy Żołynia (zapewniający obsługę 

informatyczną sesji rady gminy). 

 

    Ad. 1 Posiedzenie otworzył i prowadził Tomasz Mach, Przewodniczący Rady Gminy 

Żołynia. Po stwierdzeniu kworum powitał zebranych na sesji i zaprezentował porządek obrad. 

    Zaplanowany porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie, wolne wnioski.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości  stawek podatku od nieruchomości; 

b) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2024 rok; 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2024-2032; 

d) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Żołynia”; 

e) zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

f) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze,  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, a także szczegółowych 

warunków przyznawania usług opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich, wymiaru  

i zakresu usług oraz sposobu rozliczania i wykonywania takich usług; 

g) sprzedaży części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia w trybie 

bezprzetargowym; 

h) wyrażenia zgody na przystąpienie do porozumienia, którego liderem jest Powiat 

Łańcucki dotyczącego opracowania i wdrażania „Strategii Rozwoju Ponadlokalnego do 

2030 roku dla obszaru funkcjonalnego obejmującego Gminy: Białobrzegi, Łańcut, 

Markowa, Rakszawa, Żołynia oraz Powiat Łańcucki”; 



i) „Rocznego programu współpracy Gminy Żołynia z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok”; 

j) przejęcia od Powiatu Łańcuckiego zadania publicznego polegającego na „Letnim  

i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach powiatowych na terenie Gminy Żołynia  

z wyłączeniem remontów, modernizacji i budowy chodników”. 

4. Sprawy różne. 

 

    Radni w tym punkcie posiedzenia nie zgłosili wniosków, ani uwag do zaplanowanego 

porządku obrad. 

 

    Ad. 2 Przewodniczący stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem  

z poprzedniej sesji i do zgłoszenia uwag w tej sprawie. Wobec braku uwag dotyczących 

protokołu przewodniczący przeprowadził głosowanie nad jego przyjęciem. Protokół  

z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW:  

0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15): 

Jacek Baran, Krzysztof Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Teresa Fus, Magdalena Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Damian Mączka, 

Radosław Muriasz, Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata Żywicka-Skoczylas. 

 

     Przed przystąpieniem do rozpatrywania uchwał przewodniczący rady poprosił Macieja 

Marcinka, Inspektora Urzędu Gminy Żołynia o przedstawienie informacji na temat 

sporządzenia przez gminę planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego. Inspektor 

wyjaśnił, że konieczność stworzenia i przyjęcia takiego dokumentu planistycznego wynika  

z przepisów prawa, zgodnie z którymi  rolę studium uwarunkowań i zagospodarowania 

przestrzennego przejmą strategia gminy oraz plan ogólny gminy. Termin na wykonanie planu 

ogólnego upływa 31 grudnia 2025 r. Po tej dacie studia zagospodarowania przestrzennego 

utracą ważność, a brak planu będzie uniemożliwiał wydawanie decyzji ustalających warunki 

zabudowy. Inspektor zaznaczył, że brak planu będzie rodził poważne konsekwencje. 

Przypomniał, że w czerwcu br. rada gminy podjęła uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia 

planu ogólnego gminy, która to zostanie podzielona na strefy planistyczne o określonym 

profilu funkcjonalnym (zabudowy zagrodowej, jednorodzinnej, wielorodzinnej, stref 

gospodarczych). Wyjaśnił, że w planie określone będą parametry zagospodarowania, takie 

jak: wysokość zabudowy, kubatura, szerokość elewacji oraz wskazane miejsca, dla których 

będzie możliwe wydawanie decyzji o warunkach zabudowy. Inspektor przypomniał, że 

wszyscy zainteresowani mogą w terminie do 30 listopada br. składać wnioski do ujęcia  

w planie ogólnym. Piotr Dudek, Wójt Gminy Żołynia podał informację, że aktualnie nie ma 

jeszcze urbanisty wyłonionego w trybie przetargowym do wykonania usługi sporządzenia 

planu. Podał, że termin na składanie wniosków do planu ogólnego zostanie wydłużony  

o pierwszy tydzień grudnia. Przewodniczący rady gminy zaapelował, aby przekazywać 

mieszkańcom, że każdy posiadacz gruntów, które w przyszłości chciałby zabudować, 

powinien złożyć wniosek do planu ogólnego. Inspektor urzędu gminy zaznaczył, że 

wskazanym jest, aby w pobliżu było sąsiedztwo zabudowy, gdyż w przypadku braku takiego 

nawiązania zabudowa najprawdopodobniej nie będzie możliwa. Zwrócił również uwagę, że 

bardzo ważna jest strefa gospodarcza, którą projektanci będą musieli wyznaczyć. Dodał, że 

mieszkańcy również mogą wskazywać takowe, dobrze byłoby jednak, aby było to  

z nawiązaniem do aktualnie obowiązującego studium zagospodarowania przestrzennego 

gminy. Stwierdził, że mając jakieś plany inwestycyjne najlepiej złożyć już dziś wniosek  

o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i że dobrze byłoby zawnioskować w terminie 



najpóźniej do czerwca, lipca przyszłego roku. Przewodniczący rady poprosił, aby w mediach 

społecznościowych gminy nagłośnić sprawy związane ze sporządzeniem planu ogólnego. 

 

    Ad. 3 Anna Kostyńska, Skarbnik Gminy Żołynia przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2025. Podała podstawę ustawową oraz 

wskazała obwieszczenie Ministra Finansów, który ustala maksymalny poziom stawek 

podatkowych. Powiedziała, że w stosunku rocznym stawki maksymalne wzrosły średnio  

o  2,7%. Wskazała, że w projekcie uchwały zaproponowano przyjęcie stawek maksymalnych 

z wyjątkiem obniżki w pozycji dotyczącej podatku od budynków pozostałych. Zaznaczyła, że 

takie podejście rada gminy stosowała w latach poprzednich. Podała kwotę 190 tys. zł jako 

szacowany ubytek w dochodach gminy z tytułu obniżenia podatku od budynków pozostałych. 

Następnie odczytała stawki proponowane do przyjęcia. Wspomniała również, że będące 

podstawą wymiaru podatku rolnego oraz leśnego ceny żyta i drewna ogłaszane przez GUS, 

spadły w stosunku rocznym o 3/7% (żyto), drewno (14%). Dodała, że nie planuje się zmiany 

stawek podatków od środków transportowych, gdyż te przyjęte przed laty mieszczę się 

jeszcze w widełkach przewidzianych przepisami prawa. Przewodniczący rady przypomniał, 

że projekt uchwały omawiano na posiedzeniu wspólnym komisji rady. Porównał warunki 

gospodarowania Gminy Żołynia z gminami ościennymi, posiadającymi wyższe wpływy  

z tytułu sprzedaży mienia (Białobrzegi) podatków z uwagi na klasy gleb (Grodzisko Dolne) 

oraz wpływy z podatku od firm (Rakszawa). Stwierdził, że gmina musi szukać środków na 

prowadzone działania. Wspomniał, że władze gminy dążą do uzyskania przez Żołynie statusu 

miasta, co da możliwości pozyskiwania finansów z różnych źródeł. Podkreślił, że wysokość 

podatków wynika z przepisów prawa, a nie ze statusu jakie posiada dana miejscowość. Radni 

nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził 

głosowanie. Uchwała Nr VI/39/2024 w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od 

nieruchomości została przyjęta przy 13 głosach za jej przyjęciem, dwóch radnych 

wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:  

2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (13): Jacek Baran, Krzysztof 

Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena 

Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Radosław Muriasz, Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata 

Żywicka-Skoczylas. WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Wojciech Majkut, Damian Mączka. 

    Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawiła skarbnik gminy. 

Poinformowała radnych o dodatkowych dochodach gminy w wysokości 1,5 mln zł 

otrzymanych jako udział w podatkach budżetu państwa. Przypomniała propozycję  

z posiedzenia wspólnego komisji rady gminy, aby dochody te rozdysponować następująco:  

1 mln zł na budowę dodatkowej linii wodociągu ze Smolarzyn do Żołyni (wzdłuż ul. 

Białobrzeskiej) oraz 0,5 mln zł na budowę infrastruktury drogowej. Skarbnik omówiła 

również przeniesienia w wydatkach na gospodarkę wodno-ściekową, w dziale oświaty 

(przesuniecie środków z liceum ogólnokształcącego na funkcjonowanie żłobka) oraz w dziale 

pomocy społecznej. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący odczytał projekt 

uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr VI/40/2024 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Żołynia na 2024 rok została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: 

ZA (15): Jacek Baran, Krzysztof Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej Dąbek, 

Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, 

Damian Mączka, Radosław Muriasz, Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata Żywicka-

Skoczylas. 

    Następnie skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej gminy. Zaznaczyła, że wprowadzone zostają do niech dochody  

i wydatki z przyjętej przed momentem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy, jak 



również zwiększenia budżetu wprowadzone przez wójta gminy. Wspomniała, że w prognozie 

uwidoczniono również przeniesienie na rok 2025 dotacji dla Banku Spółdzielczego w Żołyni 

na remont elewacji i wymianę stolarki okiennej. Przewodniczący przypomniał, że uchwałę tę 

omawiano na posiedzeniu wspólnym komisji rady gminy. Radni nie dyskutowali w tej 

sprawie, przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr 

VI/41/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 

2024-2032 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15): 

Jacek Baran, Krzysztof Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Teresa Fus, Magdalena Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Damian Mączka, 

Radosław Muriasz, Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata Żywicka-Skoczylas. 

    Uchwałę w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

zreferowała Magdalena Rogowska, Inspektor Urzędu Gminy Żołynia. Wyjaśniła, że jest to 

drobna zmiana związana z przeniesieniem zbiórki leków przeterminowanych z apteki, która 

zrezygnowała z prowadzenia takiej zbiórki, do urzędu gminy. Inspektor powiedziała, że 

przeterminowane leki można odwozić do punktu selektywnej zbiórki odpadów, ale na prośbę 

mieszkańców zbiórka taka będzie prowadzona również na terenie gminy – w urzędzie. Radni 

nie dyskutowali w tej sprawie. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. Uchwała Nr VI/42/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żołynia” została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15): Jacek Baran, Krzysztof Biały, 

Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena 

Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Damian Mączka, Radosław Muriasz, 

Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata Żywicka-Skoczylas. 

    Inspektor Magdalena Rogowska wyjaśniła, że wprowadzona przed momentem zmiana 

organizacja zbiórki leków przeterminowanych musi być również uwzględniona w uchwale  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych. Radni nie dyskutowali w tej sprawie. Przewodniczący odczytał 

projekt uchwały i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr VI/43/2024 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:  

0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15): Jacek Baran, Krzysztof Biały, Monika Buszta, 

Wiesław Cyburt, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena Kątnik-Kowalska, 

Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Damian Mączka, Radosław Muriasz, Jacek Sierzęga, 

Wojciech Woś, Renata Żywicka-Skoczylas. 

     Uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze przedstawił Kazimierz Żaba, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Żołyni. Wyjaśnił, że usługi te świadczone są osobom spełniającym warunki określone  

w ustawie o pomocy społecznej. Wskazał formy świadczenia takich usług, to jest usługi 

sąsiedzkie oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz wysokość odpłatności za nie. Radni 

nie dyskutowali w tej sprawie. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. Uchwała Nr VI/44/2024 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze, i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług 



opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług oraz sposobu 

rozliczania i wykonywania takich usług została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki 

imienne: ZA (15): Jacek Baran, Krzysztof Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej 

Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Damian Mączka, Radosław Muriasz, Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata 

Żywicka-Skoczylas. 

    Uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej przedstawił Michał Rupar, Inspektor 

Urzędu Gminy Żołynia. Powiedział, że uchwałę przygotowano na wniosek mieszkańców 

zainteresowanych zakupem. Wskazał, że chodzi o działkę w Brzózie Stadnickiej  

o powierzchni 111 m
2
, położoną pomiędzy drogą powiatową a działką należącą do 

wnioskodawców. Inspektor wyjaśnił, że zakup działki zapewni mieszkańcom formalny dostęp 

do drogi publicznej. Zaznaczył, że z uwagi na małą powierzchnię działki i jej ukształtowanie 

może ona zostać sprzedana w trybie bezprzetargowym. Powiedział, że po wyrażeniu zgody 

przez radę gminy dokonana zostanie jej wycena i sprzedaż po cenie nie niższej niż z wyceny. 

Przewodniczący rady powiedział, że sprawa jest oczywista, mieszkańcy często wnioskują  

o takie poszerzanie swoich nieruchomości. Wobec braku innych głosów radnych, 

przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr 

VI/45/2024 w sprawie sprzedaży części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Żołynia w trybie bezprzetargowym została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 

15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki 

imienne: ZA (15): Jacek Baran, Krzysztof Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej 

Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Damian Mączka, Radosław Muriasz, Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata 

Żywicka-Skoczylas. 

     Projekt uchwały w sprawie opracowania i wdrażania strategii ponadlokalnej przedstawił 

Waldemar Natoński, Sekretarz Gminy Żołynia. Wyjaśnił, że ideą napisania wspólnej strategii 

przez gminy powiatu jest możliwość pozyskania funduszy z Programu Fundusze Europejskie 

dla Podkarpacia na działania związane z kulturą i turystyką. Podał, że w skali województwa 

do rozdysponowania w ramach tego programu będzie kwota 111 mln euro, a poziom 

dofinansowania to nawet 95% kosztów kwalifikowanych przedsięwzięcia. Powiedział, że 

liderem porozumienia ponadlokalnego będzie samorząd powiatu łańcuckiego a sama strategia 

opracowywana będzie w trybie partycypacyjnym. Pierwsze nabory wniosków o dotacje mają 

ruszyć na przełomie maja i czerwca przyszłego roku i do tego czasu strategia ta ma być 

gotowa. Koszt sporządzenia strategii po stronie jednej gminy wyniesie 13 tys. złotych. 

Sekretarz zaapelował, aby władze gminy zastanowiły się nad tym jakie działania zaplanować 

w gminie, a następnie lobbowały za ich realizacją. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, 

przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr 

VI/46/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do porozumienia, którego 

liderem jest Powiat Łańcucki dotyczącego opracowania i wdrażania „Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego do 2030 roku dla obszaru funkcjonalnego obejmującego Gminy: 

Białobrzegi, Łańcut, Markowa, Rakszawa, Żołynia oraz Powiat Łańcucki” została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:  

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (15): Jacek Baran, Krzysztof 

Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena 

Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Damian Mączka, Radosław Muriasz, 

Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata Żywicka-Skoczylas. 

    Następnie sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi. Powiedział, że projekt programu przeszedł przez wymagany 

prawem proces konsultacji społecznych, a w ich ramach nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski. 



Przybliżył strukturę tego dokumentu oraz podał przykłady współpracy gminy z organizacjami 

pozarządowymi. Mówił również o kwotach jakie w ramach tego programu zaplanowano 

przeznaczyć w 2025 r. na działania związane z propagowaniem i rozwijaniem kultury fizycznej, 

sportu i rekreacji (220 tys. zł) oraz na przeciwdziałanie uzależnieniom i patologiom społecznym (64 

tys. zł). Radni nie dyskutowali w tej sprawie. Przewodniczący odczytał projekt uchwały  

i poddał ją pod głosowanie. Uchwała Nr VI/47/2024 w sprawie „Rocznego programu 

współpracy Gminy Żołynia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok” została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: 

ZA (15): Jacek Baran, Krzysztof Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej Dąbek, 

Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, 

Damian Mączka, Radosław Muriasz, Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata Żywicka-

Skoczylas. 

    Uchwałę w sprawie przejęcia od powiatu zadania letniego i zimowego utrzymania 

chodników przy drogach powiatowych na terenie Gminy Żołynia z wyłączeniem remontów, 

modernizacji i budowy chodników przedstawił wójt gminy. Mówił również o współpracy 

gminy z powiatem, która partycypuje w kosztach rozbudowy dróg i chodników powiatowych. 

Uchwała Nr VI/48/2024 w sprawie przejęcia od Powiatu Łańcuckiego zadania 

publicznego polegającego na „Letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 

powiatowych na terenie Gminy Żołynia z wyłączeniem remontów, modernizacji  

i budowy chodników” została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 15, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: 

ZA (15): Jacek Baran, Krzysztof Biały, Monika Buszta, Wiesław Cyburt, Maciej Dąbek, 

Paweł Fleszar, Teresa Fus, Magdalena Kątnik-Kowalska, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, 

Damian Mączka, Radosław Muriasz, Jacek Sierzęga, Wojciech Woś, Renata Żywicka-

Skoczylas. 

 

    Ad. 4 W punkcie spraw różnych radny Krzysztof Biały na prośbę mieszkańca Brzózy 

Stadnickiej wnioskował o interwencję w sprawie nieświecącej lampy oznaczonej symbolem 

W08 przy drodze Zagumiennej. Powiedział, że problem ten zgłaszał do urzędu gminy już 

dawno. Poprosił również o informacje, czy coś poczyniono w sprawie naprawy hydrantów 

oraz przebudowy linii wysokiego napięcia przebiegającej nad boiskiem sportowym koło 

remizy OSP w Brzózie Stadnickiej. Wójt odpowiedział, że sprawa nieświecącej lampy W08 

była zgłaszana wielokrotnie i stwierdził, że musi o szczegóły tej sprawy zapytać inspektora 

urzędu gminy odpowiedzialnego za utrzymanie dróg. Odnośnie do przebudowy linii 

wysokiego napięcia odpowiedział, że według informacji z rejonu energetycznego aktualnie 

nie ma on środków finansowych na przeniesienie linii pod ziemię. W sprawie hydrantów wójt 

powiedział, że rada nadzorcza Zakładu Komunalnego w Żołyni podjęła uchwałę, aby co 

kwartał odnawiać część hydrantów. Zdeklarował, że co kwartał będzie informował radę  

o postępach w realizacji tego zadania. Powiedział, że wykonano już przegląd większości 

hydrantów, niestety nie dokonano wymaganych napraw. 

    Na tym dyskusję zakończono. Przewodniczący rady zamknął posiedzenie o godz. 16.30. 

Protokolant:    

    


